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حمید درخشان:

پرسپولیس آرامش دارد

درویش عملکرد خوبی داشــته و پرســپولیس در آرامش قرار دارد .امیدوارم این 
آرامــش همچنــان تداوم داشــته باشــد تــا پرســپولیس بتواند در جایــگاه قهرمانی 
قــرار گیــرد. البتــه حضور درویش تا امروز به پیشــرفت این تیــم خیلی کمک کرده 
و وی وظایــف مدیریتــی خــود را مقابــل تیــم و کادر فنــی بــه درســتی انجــام داده و 
مشــکلی متوجه باشــگاه پرسپولیس نیست. در مورد گل محمدی هم باید اجازه 
دهیــم فصــل تمام شــود تا در پایان فصل عملکردش را مــورد ارزیابی قرار دهیم.

علیرضا محمد:

مثل دونده سرعت پشت سرش را نگاه نکند

پرســپولیس باید تمام بازی های باقی مانده اش را با پیروزی پشــت ســر بگذارد 
و از طرفــی نبایــد توجهــی بــه نتایــج ســایر تیم ها داشــته باشــد و منتظــر لغزش 
ســپاهان باشــد. پرســپولیس برای قهرمانی باید رو به جلو حرکت کند و حداکثر 
امتیــازات را بگیــرد و اصــاً پشــت ســرش را نــگاه نکنــد. پرســپولیس مثــل یک 
دونده سرعت باید فقط نگاهش به خط پایان باشد و اصاً به عقب نگاه نکند، 

چــون احتمــال دارد فقــط با یــک تعلل، دیرتر به خط پایان برســد.

حسین شهریاری:

تابع قانون هستیم

هر چیزی که قانونگذار تعیین کند را اجرا می کنیم اما این موضوع نظر شــخصی 
نیســت که یک نفر بگوید چه کســی کجا باشــد. هر کجا قانونگذار تصمیم بگیرد 
تغییرات ایجاد خواهد شــد. هیچ کس کامل نیســت و کســی نمی تواند بگوید من 
انســان کاملــی هســتم. اگــر قانون چنین چیــزی بگوید مــا ادعایی نداریــم. کامل 
می دانــم چــه اتفاقــی می افتــد. ســال ها در باشــگاه ها و ســازمان های مختلــف 

حضــور دارم امــا نوع مدیریت در باشــگاه ها با ســایر ســازمان ها متفاوت اســت.

از کمپ سرخ
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zzیادداشت

درست شش روز قبل، روز شنبه مهدی 
تاج در حاشیه مجمع انتخاباتی هیأت 
فوتبال استان آذربایجان غربی ترس 
بزرگی را به جان هواداران پرسپولیس 
انداخت. تاج ضمن اشاره به حذف 
قطعی استقلال از لیگ قهرمانان آسیا 
به باقی ماندن یک طلب 200 هزار دلاری 
پرسپولیس اشاره کرد و گفت با در نظر 
گرفتن این بدهی پرداخت نشده احتمال 
حذف پرسپولیس از آسیا هم وجود دارد.
بعد از این صحبت های رئیس فدراسیون 
فوتبال همه پیگیر ماجرا شدند که منظور 
او کدام بدهی بوده و در شرایطی که 
م  ه پرسپولیس مدا مسئولان باشگا
روی روند موفقیت آمیز بارگذاری مدارک 
تأکید دارند، تاج از کدام پرونده حرف 
می زند؟ خیلی زود مشخص شد مسأله 
پرداخت قسط دوم بدهی به رادوشویچ 
در میان است که البته تا آن روز هنوز 
پرداخت نشده بود اما این صحبت های 
تاج داستان مفصلی را باعث شد و باشگاه 
پرسپولیس عملاً رودرروی فدراسیون 

ر گرفت.بعد از صحبت های تاج  قرا
که بیشتر از آنکه هشداردهنده باشد 
خطرناک و ترسناک به نظر می رسید 
باشگاه پرسپولیس خیلی سریع مطلبی 
در رسانه رسمی خود منتشر کرد و ضمن 
تأکید بر اینکه فرآیند بارگذاری و ارسال 
مدارک طبق جدول زمان بندی همچنان 
ادامه دارد اعلام کرد: اظهارنظر امروز 
آقای تاج، رئیس فدراسیون فوتبال، د ر 
خصوص مطالبات رادوشویچ بوده است 
و پرونده جدیدی نمی باشد. باشگاه در 
مورد رادوشویچ که تعهد مالی سنگینی 
وجود داشت با وی توافق کرد. مدارک 
رسمی توافق و پرداخت در سررسید 
هم در سامانه کلسَ بارگذاری شد و در 
پرداخت های آتی نیز این اقدام انجام 
خواهد شد.اما دعوا دوشنبه شب کلید 
خورد جایی که درویش، فدراسیون فوتبال 
را متهم کرد که نه تنها به پرسپولیس 
کمک نکرده بلکه انگار دوست داشته 
پرسپولیس هم حذف شود. درویش 
در بخشی از صحبت هایش گفت: اگر 
یک روزی فدراسیون فوتبال بتواند 
مشکل پرسپولیس را حل کند، آیا ما 
باید برویم به سراغ فدراسیون کشتی 
و سوارکاری؟ فدراسیون نزد فیفا پول 

دارد و ما هم داریم اما هنوز محاسبات 
مربوط به پاداش ما انجام نشده است. 
درخواست ما را یکشنبه بردند در هیأت 
رئیسه اما هیأت رئیسه موافقت نکرده، 
انگار دوست داشتند پرسپولیس هم 
مجوز حرفه ای نگیرد. موضوع از این 
قرار بود که پرسپولیس بعد از دریافت 
نامه بامدادی فیفا )شنبه شب هفته 
گذشته(همان ساعت به صورت پیامکی 
از مسئول کمیته بین الملل فدراسیون 
فوتبال می خواهد چون مبلغ پاداش 
پرسپولیس از جام جهانی اخیر)700 هزار 
دلار( هنوز محاسبه نشده طلب 200 هزار 
دلاری رادوشویچ را از محل درآمدش 
در فیفا پرداخت کند اما این مسأله در 
جلسه یکشنبه گذشته در هیأت رئیسه 
فدراسیون فوتبال مطرح شده و مورد 
موافقت قرار نمی گیرد تا خون درویش 

به جوش بیاید.
اینجاست که درویش می گوید: من 
فکر می کردم حداقل دغدغه ایرانی 
بودن و دوست داشتن تیم های ایرانی 
خوب است اما علی الظاهر همه اینطور 
نیستند. من نمی دانم فدراسیون فوتبال 
اگر دغدغه حضور یک تیم ایرانی در 
آسیا را ندارد، پس دغدغه اش چیست؟ 

آقای تاج گفتند پرسپولیس هم به آسیا 
نمی رود؛ این خوشحالی دارد؟ این ننگ 
است برای مسئولان فوتبال.صحبت های 
تند درویش باعث شد تا فدراسیون 
فوتبال واکنش فوری داشته باشد و روز 
سه شنبه بیانیه ای منتشر کند. فدراسیون 
فوتبال در این بیانیه تأکید کرد برای لغو 
محرومیت قبلی تیم های ایرانی اقدامات 
حقوقی زیادی داشته و کم نگذاشته 
است. اما بخش اصلی این بیانیه به 
کمک 10 میلیارد تومانی فدراسیون به 
پرسپولیس در دوره ریاست عزیزی 
خادم برمی گشت. فدراسیون صراحتاً 
در این بیانیه تأکید کرد به خاطر اعتراض 
باشگاه های دیگر بخصوص استقلال، 
هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال از ترس 
اینکه دوباره متهم به حمایت از یک 
باشگاه شود از کمک دوباره به پرسپولیس 
اجتناب کرده است. فدراسیون تأکید کرد 
که پرداخت آن پول به پرسپولیس که با 
تأکید وزارت ورزش و جوانان صورت گرفته 
بود از نظر دیوان محاسبات عمومی کشور 
تخلف بوده و اعضای هیأت رئیسه به 

رعایت اصل بی طرفی تأکید دارند.
پرسپولیس مجبور شد طلب رادو را از 
منبع دیگری تهیه و پرداخت کند. روز 

پنجشنبه گذشته درویش با اعلام این 
مطلب دوباره به فدراسیون فوتبال 
کنایه زد و گفت: متأسفانه در  چند روز 
گذشته برخی اظهارنظرها نگرانی هایی 
را برای هواداران عزیز ایجاد کرده بود، 
همانطور که پیش از این تأکید کرده 
بودم این موضوع اصلاً جای نگرانی برای 
صدور مجوز حرفه ای نداشت  و امیدوارم 
مسئولان مربوطه توجه ویژه ای در  ادامه 
راه داشته باشند تا تلاش های صورت 
گرفته از سوی باشگاه برای حضور در 

لیگ قهرمانان آسیا هدر نرود.
بعد از 5 روز کشمکش و مجادله بین 
فدراسیون فوتبال و باشگاه پرسپولیس، 
مهدی تاج دیروز در حاشیه راهپیمایی روز 
قدس در مصاحبه ای گفت: همین امروز 
)جمعه( ساعت 8 صبح قبل از حضور 
در راهپیمایی جلسه ای با مسئولان 
کمیته مجوز صدور حرفه ای گذاشتیم 
و خوشبختانه پرسپولیس شرایط خوبی 
دارد و اسناد طلب رادوشویچ را تحویل 
داده که طلبش را پرداخت کرده است. 
چیزی که قبلاً گفتم اگر پرسپولیس 
این بدهی را ندهد حذف می شود. این 
هشدارها را می دادیم که این اتفاق 

رخ ندهد.

درباره فدراسیونی که تصمیم گرفت به پرسپولیس کمک نکند

کاش همیشه و درباره همه باشگاه ها بی طرف باشید!

 گیریم که پرداخت قرض 10 میلیارد 
تومانی فدراسیون فوتبال در دوره 
مدیریت پیشین به باشگاه پرسپولیس 
- که البته خوشبختانه عودت داده شد 
و جای حرف و حدیث بیشتری باقی 
نگذاشت - در آن مقطع خلاف بوده 
اما مگر فدراسیون فوتبال ما در مقاطع 
مختلف و طی حضور مدیران مختلفی از 
جمله همین آقای تاج و علی کفاشیان 

از این دست تخلفات یا مساعدت های  
مرسوم مرتکب نشده که حالا هیأت 
رئیسه فدراسیون فوتبال ژست بی طرفی 
می گیرد؟ هیأت رئیسه فدراسیون 
فوتبال از هراس اینکه استقلال یا دیگر 
رقبا، فدراسیون را به حمایت آشکار از 
پرسپولیس متهم نکنند در اوج یک 
بحران قید کمک به این باشگاه را زد 
اما کاش این فدراسیون، اعضای هیأت 
رئیسه و مدیرانش همیشه و در همه 
حال بی طرف بودند و بی طرفی شان را نه 
در حرف و سطور بیانیه های شکیل شان، 

بلکه در عمل ثابت می کردند.

همین حالا هواداران پرسپولیس روی 
این نکته که چرا فدراسیون فوتبال و 
سازمان لیگ طلب سنگین خود بابت 
تبلیغات محیطی را از استقلال پیگیری 
نمی کنند، حرف دارند. جالب اینکه این 
مبلغ بیش از ده برابر مبلغی است که 
پرسپولیس در دوره مدیریت عزیزی 
خادم از فدراسیون فوتبال قرض گرفت 
و پس داد اما عجیب اینکه استقلال هنوز 
آن مبلغ را پس نداده و البته هیأت رئیسه 
فدراسیون فوتبال نگران از دست رفتن 
اصل بی طرفی اش در این قضیه نیست!

همچنین در مسأله ورود محمدرضا 

ساکت با لپ تاپ به رختکن تیم داوری 
در ورزشگاه یادگار امام تبریز در حاشیه 
دیدار تراکتور- سپاهان عجیب است 
که از زبان خداداد افشاریان می شنویم 
که ساکت چون عضو هیأت رئیسه 
فدراسیون بوده به رختکن داوران رفته 
تا به آنها خسته نباشید بگوید و وقتی 
رضا درویش این مسأله را به عنوان یک 
نگرانی بزرگ در کورس قهرمانی لیگ 
برتر مطرح می کند، باشگاه سپاهان 
بحث شکایت از مدیرعامل پرسپولیس 

را پیش می کشد.
ینجا چرا هیأت رئیسه  ا نیم  نمی دا

فدراسیون فوتبال که این همه روی 
کمک یکسان به باشگاه ها و بی طرف 
بودن شان تأکید دارند از کمیته اخلاق 
یا کمیته انضباطی نمی خواهند که به 
خاطر حساسیت هفته های پایانی لیگ 
برتر و موارد مهمی که می تواند در تعیین 
قهرمان اثرگذار باشد، به موارد اینچنینی 
ورود کنند و مثلاً ببینند آیا ساکت واقعاً 
برای اظهار ادب و خسته نباشید با 

لپ تاپ به رختکن داوران رفته یا نه.
قطعاً نمونه ها و مثال هایی که بتوان 
ی  کمیته ها و  ل  تبا فو ن  سیو را فد
زیرمجموعه اش را به سهل انگاری یا 

مماشات های اینگونه در قبال برخی 
باشگاه ها متهم کرد کم نیست اما اینکه 
چطور در جریان کمک به پرسپولیس 
آن هم در یک موضوع ملی، به یکباره 
رگ بی طرف بودن اعضای هیأت رئیسه 
بیرون می زند و آنها در بیانیه ای شیک و 
تمیز بر این اصل تأکید می کنند، عجیب 
به نظر می رسد و هوادار پرسپولیس 
حق دارد تا به برخی روابط پشت پرده 
یا حتی جلوی پرده شک کند و البته 
صدای مدیرعامل باشگاه پرسپولیس 
که شفاف تر از هوادار و حتی رسانه این 

تفاوت ها را می بیند، در بیاید.

فرار پرسپولیس از 
جریمه 10 میلیاردی

ز  نجام و بعد ا روز گذشته سرا
گذشت دو روز از زمان واریزی 
مطالبات رادوشویچ، پول به حساب 
او در کرواسی نشست .باشگاه 
ز  ا قبل  دفعه  مثل  پرسپولیس 
طریق یک صرافی در خارج از کشور 
عملیات پرداخت را انجام داده بود 
اما این واهمه وجود داشت که با 
رهگیری پول و تشخیص کشور 
مبدأ، بانک مقصد این پول را بلوکه 
کند. با این حال دیروز )جمعه( 
رادوشویچ به فیفا اعلام کرد که 
پرسپولیس قسط دوم مطالبات 
او را پرداخت کرده و از این بابت 
مشکلی وجود ندارد .در  صورتی 
که 200 هزار یورو تا امروز )شنبه( به 
حساب او نمی نشست، پرسپولیس 
باید همین رقم را به عنوان جریمه 
به بوژیدار پرداخت می کرد. موعد 
قسط بعدی طلب رادوشویچ، 15 تیر 
ماه است و پرسپولیس باید خود را 
آماده پرداختی دویست هزار یورویی 
در کوران فصل نقل و انتقالات کند.

 مصدومیت 
بدموقع عمری 

جوان اول پرسپولیس در بازی 
ملوان مصدوم شد و بین دو نیمه 
از زمین بیرون رفت. عمری بعد از 
این بازی مشغول مداوا بوده اما 
رسانه رسمی باشگاه پرسپولیس 
در گزارش تمرین روزهای هفته 
قبل اشاره ای به مصدومیت این 
بازیکن نداشت. تنها در تمرین روز 
پنجشنبه که آخرین تمرین سرخ ها 
قبل از سفر به کرمان بود اعلام شد 
عمری به همراه سیامک نعمتی 
اختصاصی کار کردند. به هر حال 
عمری مثل سیامک نعمتی بازی 
با مس را از دست داد و به کرمان 
نرفت. البته برای عمری شاید زیاد 
هم بد نشد چون او یکی از ده 
بازیکن 3 اخطاره پرسپولیس بود 
و حالا می تواند امیدوار باشد که 
بدون محرومیت به دربی خواهد 
لبته اگر سلامتی اش را  رسید ا
بازیابد. عمری در حالی بازی با 
مس را به خاطر مصدومیت از 
دست داد که بعد از دیدار با ملوان 
گفته می شد مصدومیت او جدی 
نیست اما غیبت او مقابل مس هر 
چند برای خودش بد نشد اما برای 
پرسپولیس خبر بدی بود چراکه 
یکی از آماده ترین نفراتش در فاز 
تهاجمی را در یک بازی خارج از خانه 
و فوق العاده حساس از دست داد.

شکایت از اغواگری 
باشگاه چینی

و  نگژ کا ه  شگا با نکه  آ ز  ا بعد 
درخواست ITC جهت به خدمت 
گرفتن لوکادیا را برای پرسپولیس 
ارسال کرد، پرسپولیس ضمن رد 
این درخواست، نامه ای هم خطاب 
به باشگاه چینی از طریق فدراسیون 
فوتبال ایران و چین به صورت رسمی 
ارسال کرد. در این نامه اعلام  شد 
لوکادیا بازیکن پرسپولیس، تحت 
قرارداد است. فسخ یکطرفه قرارداد 
از سوی وی نیز مورد پذیرش نیست 
و شکایت از او به فیفا ارسال شده 
است. پرسپولیس به باشگاه چینی 
اعلام کرد اقدام آنها در حکم اغوای 
بازیکن هلندی تلقی شده و این 
مسأله را در نامه ای به فیفا هم اعلام 
کرد. سه شنبه گذشته  پرسپولیس از 
باشگاه چینی به فیفا شکایت کرد و 
این شکایت در پورتال حقوقی فیفا 
نیز ثبت شد. پرسپولیس با ارسال 
مدارک جدید از جمله نامه های 
ارسالی، خواسته با توجه به اینکه 
شکایت این باشگاه از لوکادیا در 
دست بررسی است، باشگاه چینی 
هم به عنوان خوانده دوم به پرونده 

شکایت اضافه شود.

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

zzگزارش

پایان پنج روز کشمکش و مجادله پرسپولیس با فدراسیون فوتبال

هشدار داده بودند که اتفاق تلخی نیفتد!
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